

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
Internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements Internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME XLIII

1926

NUMÉROS 1, 2, 3 et 4

TABLE DES MATIÈRES.

	Pages
No. 1044. — Esthonie et Finlande :	
Convention d'extradition, signée à Tallinn, le 2 janvier 1925	11
No. 1045. — Esthonie et Norvège :	
Echange de notes comportant un Arrangement commercial provisoire. Tallinn, le 29 août 1925 et Echange de notes relatif à l'interprétation de certaines clauses de cet Arrangement. Tallinn, le 12 août, et Helsingfors, le 28 juillet 1926.	25
No. 1046. — Etats-Unis d'Amérique et Royaume-Uni :	
Convention concernant les droits des Gouvernements des deux pays et de leurs nationaux respectifs en Palestine, signée à Londres, le 3 décembre 1924... ..	41
No. 1047. — Honduras Britannique et Mexique :	
Accord pour l'échange des colis postaux, signé à Mexico, le 18 février et à Belize, le 25 mars 1925.	61
No. 1048. — Italie et Royaume-Uni :	
Accord pour la réglementation de l'exercice de la médecine dans leurs territoires respectifs, signé à Rome, le 21 mai 1925	75
No. 1049. — Albanie et Royaume-Uni :	
Echange de notes concernant les relations commerciales entre les deux pays. Durazzo et Tirana, le 10 juin 1925	81
No. 1050. — Allemagne et Royaume-Uni :	
Traité de commerce et de navigation et Protocole additionnel, signé à Londres, le 2 décembre 1924, et Procès verbaux de la séance tenue par les délégués allemands et britanniques dans le but de signer le Traité et son Annexe, et Echange de notes en exécution de l'article 3 du Protocole. Berlin, les 10-11 juin et 30 juillet et 13 août 1925	89

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME XLIII

1926

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS.

	Pages
No. 1044. — Esthonia and Finland :	
Extradition Convention, signed at Tallinn, January 2, 1925	11
No. 1045. — Esthonia and Norway :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Commercial Arrangement. Tallinn, August 29, 1925, and Exchange of Notes with regard to the interpretation of certain provisions of this Arrangement. Tallinn, August 12, and Helsingfors, July 28, 1926.	25
No. 1046. — United States of America and United Kingdom :	
Convention respecting the Rights of the Governments of the two Countries and their respective Nationals in Palestine, signed at London, December 3, 1924	41
No. 1047. — British Honduras and Mexico :	
Agreement for the Exchange of Parcel Post Packages, signed at Mexico, February 18, and at Belize, March 25, 1925	61
No. 1048. — Italy and United Kingdom :	
Agreement to regulate the Professional Practice of Medical Practitioners in their Respective Territories, signed at Rome, May 21, 1925	75
No. 1049. — Albania and United Kingdom :	
Exchange of Notes respecting the Commercial Relations between the Two Countries. Durazzo and Tirana, June 10, 1925	81
No. 1050. — Germany and United Kingdom :	
Treaty of Commerce and Navigation and Additional Protocol signed at London, December 2, 1924, with Minutes of Meeting between British and German Representatives for Purpose of signing the above Treaty and Annex thereto, and Notes exchanged under Article 3 of the above Protocol, Berlin, June 10-11 and July 30, and August 13, 1925	89

	Pages
No. 1051. — Grande-Bretagne et Lithuanie :	
Accord entre les Administrations postales de la Grande-Bretagne et de l'Irlande du Nord et de la Lithuanie, pour l'échange des mandats-poste, signé à Kovno, le 14 juillet 1925 et à Londres, le 18 août 1925	135
No. 1052. — Bulgarie et Royaume-Uni :	
Echange de notes relatif au règlement provisoire des relations commerciales entre les deux pays. Sofia, le 12 novembre 1925	165
No. 1053. — Belgique et Hongrie :	
Echange de notes relatif à la transmission des actes judiciaires et des commissions rogatoires. Budapest, le 13 juillet et le 5 décembre 1925	173
No. 1054. — Esthonie et Lithuanie :	
Convention sur l'extradition et l'assistance judiciaire, signée à Riga, le 12 juillet 1921.	179
No. 1055. — France et Siam :	
Traité d'amitié, de commerce et de navigation, et deux Protocoles y afférents, signés à Paris, le 14 février 1925	189
No. 1056. — Allemagne et Suède :	
Echange de notes comportant un Arrangement provisoire concernant l'exemption réciproque de l'impôt sur le revenu des représentants de commerce (agents). Berlin, le 31 décembre 1925	219
No. 1057. — Etats-Unis d'Amérique et Canada :	
Convention en vue de supprimer la contrebande le long de la frontière internationale entre les Etats-Unis d'Amérique et le Canada, de coopérer à l'arrestation et à la poursuite des personnes qui violent les lois de l'un ou de l'autre Gouvernement concernant les narcotiques, et de prendre d'autres dispositions relatives au même sujet, signée à Washington, le 6 juin 1924	225
No. 1058. — Etats-Unis d'Amérique et Canada :	
Convention supplémentaire relative à l'extradition, signée à Washington, le 8 janvier 1925	233
No. 1059. — Etats-Unis d'Amérique et Canada :	
Traité en vue de déterminer la démarcation de la frontière entre les Etats-Unis et le Canada, signé à Washington, le 24 février 1925... ..	239
No. 1060. — Etats-Unis d'Amérique et Canada :	
Accord en vue de régler le niveau du lac des Bois et Protocole y relatif, signés à Washington, le 24 février 1925	251
No. 1061. — Hongrie et Pologne :	
Echange de notes relatif à la question de la caution « Judicatum Solvi » sur la base de la réciprocité entre la Hongrie et la Pologne. Budapest, les 31 mars et 16 novembre 1925	265

	Pages
No. 1051. — Great Britain and Lithuania :	
Agreement between the Post Office of Great Britain and Northern Ireland and the Post Office of Lithuania for the Exchange of Money Orders, signed at Kovno, July 14, 1925 and at London, August 18, 1925	135
No. 1052. — Bulgaria and United Kingdom :	
Exchange of Notes providing for the Provisional Regulation of Commercial Relations between the two Countries. Sofia, November 12, 1925	165
No. 1053. — Belgium and Hungary :	
Exchange of Notes with Regard to the Transmission of Judicial Documents and "Commissions Rogatoires". Budapest, July 13 and December 5, 1925	173
No. 1054. — Esthonia and Lithuania :	
Convention relating to Extradition and Legal Assistance, signed at Riga, July 12, 1921	179
No. 1055. — France and Siam :	
Treaty of Friendship, Commerce and Navigation, and two Protocols relating thereto, signed at Paris, February 14, 1925.	189
No. 1056. — Germany and Sweden :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Arrangement concerning the Reciprocal Exemption of Commercial Agents from Income Tax. Berlin, December 31, 1925 ...	219
No. 1057. — United States of America and Canada :	
Convention for the Purpose of Suppressing Smuggling Operations along the International Boundary between the United States of America and Canada, and Assisting in the Arrest and Prosecution of Persons Violating the Narcotic Laws of either Government, and for other Purposes, signed at Washington, June 6, 1924	225
No. 1058. — United States of America and Canada :	
Supplementary Extradition Convention, signed at Washington, January 8, 1925 ...	233
No. 1059. — United States of America and Canada :	
Treaty regarding the Demarcation of the Boundary between the United States and Canada, signed at Washington, February 24, 1925	239
No. 1060. — United States of America and Canada :	
Agreement to Regulate the Level of Lake of the Woods and Protocol relating thereto, signed at Washington, February 24, 1925	251
No. 1061. — Hungary and Poland :	
Exchange of Notes regarding the Question of the "Cautio Judicatum Solvi" on a Basis of Reciprocity between Hungary and Poland. Budapest, March 31, and November 16, 1925	265